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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 3  

van woensdag 11 april 2018 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: De Smet Annick - voorzitter 
Der Kinderen Annemie, Van de Poel Katrien, Roes Peter, Gevers Dimitri, De Wilde Tine, Grooten Eddy - 
raadsleden 
Segers Peter - schepen 
Op de Beeck Luc - Schepen-OCMW voorzitter 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Driesen Godelieve, Van Geirt Willy, De Coninck Katleen, Gladiné Pierre - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Paul Meeus – raadslid in vervanging van Lieve Driesen, 
Marc Van Damme – raadslid in vervanging van Willy Van Geirt,  
Herman Schaerlaekens – raadslid in vervanging van Katleen De Coninck, 
Leen Van den Putte – Gelijke Kansen, 
Koen Vandenbossche – Thomas More, 
Katrien Abrahams – Gelijke Kansen, 
Sara Vallers – SVK, 
Kassandra Driezen – de Ark, 
Bob Raets – preventiedienst, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Missie naar Hanzhong 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Leen van den Putte en Koen Vandenbossche 
toelichting bij dit punt. 
Herman Schaerlaekens vraagt of men in Hanzhong zich richt op oosterse of westerse 
geneeskunde. 

De beide. 
Paul Meeus verwijst naar het feit dat men opteert om via de provincie een aantal zaken te 
bespreken. Als gevolg van de staatshervorming worden de persoonsgebonden materies bij de 
provincies weggehaald. 

Bij de provincie zit dit onder internationale samenwerking gelinkt aan het departement 
economie. 

Paul Meeus verwijst naar de hernieuwbare energie en fronst zijn wenkbrauwen want de grote 
Chinese steden zijn eerder bekend als vervuilende steden. 

Toch zijn er een aantal projecten die daaraan werken zoals bijvoorbeeld de verlichting 
in de parken waar alle lampen op zonne-energie werken. 
Schepen peter Segers deelt mee dat ter plaatse zal gekeken worden wat eventueel kan 
en wat ook nuttig kan zijn. Anders zal het geheel van de samenwerking moeten 
bekeken worden. 

Paul Meeus vraagt hoe men een Turnhoutse burger zou overtuigen dat het nuttig is om daar 
naartoe te gaan. 

Schepen Peter Segers verduidelijkt dat projecten zoals gezondheidszorg en verpleging 
zetten ons ook internationaal op de kaart. Ook op cultureel niveau zijn er een aantal 
zaken en er zijn ook economische projecten. Wanneer blijkt dat het resultaat negatief 
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is, moet bekeken worden of we dit nog moeten doen. Hij zal ook nog verslag van dit 
bezoek brengen op een volgende commissie. 

Paul Meeus vraagt wat deze missie kost. 
Voor de Stad komt dit op ongeveer 6.500 euro (reiskosten + tolk). 

Tine De Wilde deelt nog mee dat ze indertijd als voorzitter van de mondiale raad aan de wieg 
stond van deze samenwerking. Haar hart loopt niet warm en ze heeft gemengde gevoelens 
maar blijft er wel achter staan. 
 
Samenwerkingsovereenkomst Stad/OCMW -Thomas More 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Katrien Abrams toelichting bij dit punt. 
Marc Van Damme vraagt of er ook een samenwerking is tussen Thomas More en Sht. 

Deze samenwerking is er. 
 
Voorstel van aanpassingen aan de verlenging 2018-2019 van het strategisch veiligheids- en preventieplan 
2014-2017 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Bob Raets toelichting bij dit punt. 
Tine De wilde stelt vast dat het budget hetzelfde blijft en vraagt of ook de werking hetzelfde 
blijft. 

Drugshulp is de laatste tijd meer aan de orde. 
 
Vraag van raadslid Eddy Grooten: 
Graag hadden we een duidelijk inzicht gekregen van de wijze en de criteria waarop De ARK  en of het OCMW een 
selectie maakt van wie er al dan niet in aanmerking komt voor het toewijzen van een woning/appartement en 
volgens welke rangorde, verder ook graag een duidelijke toelichting over het gebruik van de wachtlijst en wie de 
uiteindelijke verantwoordelijke is die beslist over de definitieve toewijzing en of afwijzing. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Sara Villers (SVK) en Kassandra Driezen (de Ark) 
toelichting bij de vraag. 
Paul Meeus vraagt uit hoeveel personen het toewijzingscomité bestaat. 

Het toewijzingscomité is samengesteld uit de voorzitter, de algemene directeur en 4 
bestuurders aangesteld door de RvB. Alle raadsleden kunnen de zittingen van het TC 
bijwonen. 

Uit de toelichting van de Ark stelt Paul Meeus vast dat mensen met een eigendom niet in 
aanmerking komen. Hij vraagt wat men doet tegenover vreemden die eigendomsfraude 
plegen. 

Er wordt steeds een verklaring op eer gevraagd. De Ark is echter vragende partij voor 
een databank. Nu doet men zo goed mogelijk een onderzoek. 

Paul Meeus verwijst naar Vlaams minister van wonen, Homans die vorige week cijfers gaf over 
het aantal niet-Belgen die een sociale woning hebben. Het blijkt een vrij grote groep te zijn tot 
zelfs 21% van het aantal sociale woningen. Paul Meeus vraagt hoe de verhouding is bij de Ark. 

Schepen Peter Segers zal dit navragen. 
Herman Schaerlaekens vraagt hoe strikt men gehouden is aan de eigendomsvoorwaarden en 
hij geeft als voorbeeld iemand die een woning erft en deze ondertussen wel te koop heeft 
gezet. 

De regels zijn wettelijk voorzien. Wanneer duidelijk is dat iemand in dat geval is en de 
woning te koop staat, zal verlenging worden toegestaan. 

Marc Van Damme vraagt hoe lang iemand op de lijst kan staan. Is dit 10 jaar? 
Dat kan ook langer zijn. 

Eddy Grooten vraag of mensen die op de lijst van SVK staan en terugvallen in de 
rangschikking hiervan ook verwittigd worden. 

Iedereen die aangeschreven werd, wordt verwittigd. 
Herman Schaerlaekens vraagt of de inburgeringsvoorwaarden geëvalueerd worden. 

Iemand die nu nog niet in orde is met zijn resultaatsverbintenis zal binnen het jaar 
nagekeken worden. 

Herman Schaerlaekens vraagt of de Ark een herstelploeg heeft want hij is op de hoogte van 
iemand die na de recente storm nog steeds na drie maand zit met een niet volledig hersteld 
dak. 
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De Ark heeft een herstelploeg. Dergelijke gevallen kan men best melden. 
Eddy Grooten is van mening dat het erg is voor mensen die plaatsen zakken. 

Het systeem is wettelijk bepaald. 
Herman Schaerlaekens stelt vast dat er een wanverhouding is tussen Turnhout en de 
omliggende gemeenten. 

Als Stad trekken we armoede aan op de private markt. Historisch heeft Turnhout al vele 
jaren sociale woningen en daarenboven hebben steden in het algemeen een 
traditioneel armere bevolking. 
Luc Op de Beeck voegt er aan toe dat we afbouw moeten doen van de slechte 
woningen op de private huurmarkt. 

 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  


